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Eladó Családi ház, 88 m2, 2 126 m2 telek, Öreglak
34 990 000 Ft ( ~88 803 € )

Öreglakon eladó egy tágas, jó állapotú családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900266

Szobák: 3 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1970

Kilátás: Udvari

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Energ. tan.: GG

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

 

Öreglak egyik csendes utcájában kínálom eladásra ezt a jó állapotú családi

házat! Elsősorban olyan családosoknak ajánlom, akik egy tágas és kényelmes

otthont szeretnének maguknak. Akik nem egy teljes felújítással kezdenék a

beköltözést, hanem egy stabil, jó szerkezeti állapotú, összkomfortos házikóban

szeretnének egy új fejezetet nyitni életükben. Itt ez mind megvalósulhat! Nekem

kimondottan tetszik a szobák elrendezése és a terasz, mely nyáron rendkívül

hangulatos. A három szoba kiváló életteret biztosít használói számára, a nappali

rész alkalmas a családi estek helyszínének, meghitt beszélgetéseknek. A konyha

és étkező rész méretei szintén optimálisak, azonban ennek a résznek a felújítása

már az új tulajdonosra vár. A házban a teljes elektromos és vízvezeték rendszer

cserélve lett. Minden nyílászáró hőszigetelt, műanyag. A tető szintén fel lett

újítva pár évvel ezelőtt. A fűtésről gázkonvektorok gondoskodnak, de vannak

kémények is, így akár kandallót is alkalmazhat. A melegvizet villanybojler

biztosítja. Az épület falazata vegyes, nagy része tégla, nem vizes, nem ázik. Az

udvaron található garázs, és tárolóként használható melléképület is, illetve plusz

egy helyiség, melynek a felújítása megkezdődött. Ebből lehet akár egy

vendégszoba, kondi vagy dolgozószoba is. Az ingatlan 1/1 tulajdon, hamar

birtokba vehető, teljes mértékben lakható állapotú, igény szerint ízlésre alakítás

eszközölhető rajta. 

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Ich biete zum Verkauf dieses Familienhaus in gutem Zustand in einer ruhigen

Straße von Öreglak! Ich empfehle es vor allem für Familien, die ein geräumiges

und komfortables Zuhause für sich selbst wollen. Sie wollen nicht mit einer

kompletten Renovierung beginnen, sondern in einem stabilen, gut gebauten und

komfortablen Haus ein neues Kapitel in ihrem Leben beginnen. Hier kann das

alles passieren! Besonders gut gefällt mir die Aufteilung der Räume und die

Terrasse, die im Sommer sehr gemütlich ist. Die drei Zimmer bieten den Nutzern

einen hervorragenden Lebensraum, das Wohnzimmer ist ein perfekter Ort für

Familienabende und intime Gespräche. Die Dimensionen der Küche und des

Essbereichs sind ebenfalls optimal, aber die Renovierung dieses Teils wartet

noch auf den neuen Eigentümer. Die gesamte Elektro- und Sanitäranlage wurde

erneuert. Alle Fenster und Türen sind isoliert und aus Kunststoff. Auch das Dach

wurde vor einigen Jahren erneuert. Geheizt wird mit Gaskonvektoren, aber es

gibt auch Kamine, so dass Sie auch einen Kamin benutzen können. Die

Warmwasserbereitung erfolgt über einen Elektroboiler. Das Gebäude ist ein

Mischmauerwerk, größtenteils aus Ziegeln, nicht feucht und nicht feucht. Es gibt

auch eine Garage im Hof und ein Nebengebäude für die Lagerung, plus ein

Zimmer, das begonnen hat, renoviert zu werden. Dieser könnte als

Gästezimmer, Fitnessraum oder Arbeitszimmer genutzt werden. Die Immobilie

ist 1/1 Eigentum, bezugsfertig, voll bewohnbar, kann nach Geschmack

angepasst werden. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

I offer for sale this family house in good condition in a quiet street of Öreglak! I

recommend it mainly for families who want a spacious and comfortable home for

themselves. They do not want to start with a complete renovation, but would

like to start a new chapter in their life in a stable, well-constructed and

comfortable house. Here it can all happen! I particularly like the layout of the

rooms and the terrace, which is very cosy in summer. The three rooms offer

excellent living space for its users, the living room is a perfect place for family

evenings and intimate conversations. The dimensions of the kitchen and dining

area are also optimal, but the renovation of this part is awaiting the new owner.

The entire electrical and plumbing system has been replaced. All windows and

doors are insulated and plastic. The roof was also renovated a few years ago.

The heating is provided by gas convectors, but there are also chimneys, so you

can also use a fireplace. Hot water is provided by an electric boiler. The building

is of mixed masonry, most of it brick, not wet and not damp. There is also a

garage in the courtyard and an outbuilding for storage, plus a room which has

started to be renovated. This could be used as a guest room, gym or study. The

property is 1/1 ownership, ready to move in, fully habitable, can be adapted to

taste. 

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!

 


